

الأنشطة العقارية

Buying and selling of real estate	شراء الأراضي والعقارات وبيعها
<p>Activity No. 6810001</p> <p>License type: commercial</p> <p>Nature of activity:</p> <p>Includes firms which work in the purchase of real estate, such as residential and non-residential buildings and commercial lands for selling, such firms are not allowed to practice the activity no. 6599-08 " Real Estate Development".</p> <p>Conditions and required documents:</p> <ul style="list-style-type: none"> - All nationalities 1. Expatriate partner or manager must be sponsored under this license. 2. Certificate of good conduct from Dubai police 3. Activity fee 5000 DH per year. <p>Remark:</p> <ul style="list-style-type: none"> • If there is expertise partner in the license the company can own properties in free hold areas only. • License application must be submitted through the Department of Economic Development and then get approval from RERA through Trakheesi System http://trakheesi.gov.ae 	<p>رمز النشاط: 6810001</p> <p>نوع الرخصة: تجارية</p> <p>وصف النشاط :</p> <p>يشمل المنشآت التي تعمل في شراء العقارات مثل الأبنية السكنية وغير السكنية والأراضي التجارية وذلك بغرض بيعها. لا يحق لهذه المنشآت مزاوله نشاط التطوير العقاري رقم 659908</p> <p>الشروط والمستندات:</p> <p>- جميع الجنسيات.</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. في حالة وجود شريك أو مدير وافد يجب أن تكون إقامته على نفس الرخصة. 2. شهادة حسن سيرة وسلوك من القيادة العامة لشرطة دبي 3. رسوم النشاط 5000 سنويا <p>ملاحظات:</p> <p>في حالة وجود شريك وافد في الرخصة يحق للشركة تملك العقارات في مناطق التملك الحر فقط.</p> <p>يجب تقديم طلب الترخيص عن طريق دائرة التنمية الاقتصادية ومن ثم الحصول على موافقة مؤسسة التنظيم العقاري عن طريق نظام تراخيصي www.trakeesi.gov.ae</p>